
LI sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 31 marca 2023 r. 
I Otwarcie sesji.  
Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych. Przewodniczący poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą przetwarzania danych osobowych 
jest konieczność wykonania obowiązku informacyjnego wynikającego z artykułu 20 ustęp jeden  
b ustawy o samorządzie gminnym. Szczegółowe informacje o przetwarzaniu danych osobowych 
w związku z obradami Rady Miejskiej są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 
Miejskiego w Gubinie. 
 
Przewodniczący otworzył LI sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Obecnych 14 radnych na stan 15. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
Przewodniczący przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę 
Karpisiak, panią sekretarz, panią skarbnik, naczelników wydziałów, dyrektorów jednostek 
oświatowych, kierowników jednostek, radnych obecnych na dzisiejszym posiedzeniu, delegację 
z Ukrainy oraz wszystkich śledzących nasze obrady on-line  
 
Przewodniczący złożył wniosek o rozszerzenie porządku sesji o prezentację gminy 
Pervomaiskyi z Ukrainy. 
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty /14 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek sesji ze zmianą 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty /14 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Halina Wojnicz 

Czego dotyczyło spotkanie z konserwatorem zabytków? 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Rozmowy dotyczyły min. ulicy Legnickiej i ulicy Repatriantów. Były rozmowy dotyczące fary. 

Złożono wnioski do Polskiego Ładu.  

Radny Mirosław Rogiński 

Co zostało ustalone podczas spotkania w NFZ dotyczącym funkcjonowania służby zdrowia. 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Chodzi o wspólny projekt pilotażowy razem z przedstawicielami szpitala w Guben, aby można 

było korzystać ze szpitala w Guben. Projekt pokaże jakie będą związane z tym koszty.  

Radny Zbigniew Bołoczko 

Czy pani konserwator jest przychylna do tego aby na ulicy legnickiej był asfalt? 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Jest wstępna zgoda pani konserwator na asfalt.  

 

 



III. Prezentację gminy Pervomaiskyi z Ukrainy. 
 
IV. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski -komisja spotkała się dwa 
razy. Pierwsze posiedzenie odbyło się w CUWie, gdzie komisja zapoznała się z jego strukturą, 
pracą  i podziałem obowiązków oraz spotkano się z ogrodnikiem miejskim, który przedstawił 
plany nasadzeń na wiosnę. Na drugim posiedzenie zaproszono przedstawiciela Przedsiębiorstwa 
Usług Miejskich pana Białkowskiego, który poruszał problematykę odbioru śmieci i jakie ogólne 
problemy są z tym związane. Zaproszono także pana Gąsiora, jako przedstawiciela SIMu, który 
przedstawił jak wygląda budowanie mieszkań oraz opiniowano projekty uchwał.   
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
– komisja spotkała się dwa razy. Na pierwszym posiedzeniu uczestniczył wicestarosta pan 
Ryszard Zakrzewski, a wiodącym tematem posiedzenia był przegląd stanu bezpieczeństwa 
przejść drogowych na terenie miasta Gubina na drogach powiatowych. Pan Starosta zwrócił się, 
aby wytypować ulice, które trzeba dodatkowo zabezpieczyć, oświetlić. Zaproponowano ulicę 
Platanową, Kaliską, Roosevelta i Piastowską przy Szkole Muzycznej. Jednocześnie podjęto 
dyskusję w sprawie likwidacji 2 przejść dla pieszych na ulicy Rycerskiej. Przejście przy Horexie 
i przy Biedronce. Na drugim posiedzeniu zapoznano się z projektami uchwał.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak komisja spotkała 

się raz w celu opiniowania projektów uchwał  
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz komisja między sesjami nie obradowała  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Teresa Zajkowska  komisja spotkała się raz i opiniowała 

dwa wnioski, które wpłynęły do komisji.  
 
V. Sprawozdanie z merytorycznej działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Gubinie za 2022 rok 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   
 
VI. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gubinie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2022 rok   
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
VII. Podjęcie uchwał w sprawie:    

1. zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w placówkach prowadzonych przez gminę Gubin o statusie miejskim – 391 

Projekt uchwały nr 391 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.   
 
Przewodniczący poprosił panią naczelnik Wydziału Organizacji i Spraw Obywatelskich do 
przedstawienia autopoprawki do projektu uchwały, a następnie poddał pod glosowanie 
autopoprawkę.  
 W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta /14 osób za, 0 
osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 391 wraz z przegłosowaną 
autopoprawką 



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LI.369.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
2. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Gubin o statusie miejskim w roku 2023 – 
381 

Projekt uchwały nr 381 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 381  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LI.370.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2023 rok - 392  

Projekt uchwały nr 392 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 392  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LI.371.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. zmieniająca uchwałę rady Miejskiej nr XLVIII.339.2022 w sprawie Wieloletniej 
prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2023-2035 – 393 

Projekt uchwały nr 393 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 393  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LI.372.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

VIII. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Gubinie  



Protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /14 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
IX. Sprawy różne  
Przewodniczący przypomniał radnym o składaniu w biurze rady oświadczeń majątkowych do 
końca kwietnia. Następnie odczytał wyjaśnienia dyrektora GDK oraz pana redaktora naczelnego 
gazety Wiadomości Gubińskie, co do przeprowadzonej kontroli.  
Radny Zbigniew Bołoczko  
1.Na poprzedniej sesji radny Mirosław Rogiński zapytał odnośnie beneficjentów funduszy. 
Pierwszy dotyczył Wspólnoty Świętego Tymoteusza, a druga nie była wymieniona. Była sugestia, 
że ktoś z Brzeźnicy. Jak instytucja z Brzeźnicy znalazła się w Gubinie? Jak to się odbywa? 
2.czy to prawda, że pracownicy chcieli podwyżkę? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
1.To chodzi o partnerów projektów, a nie beneficjentów. Chodziło o to, aby to była też instytucja 
spoza Gubina. Aby posiadało pewną bazę lokalową, do ewentualnych warsztatów lub spotkań. To 
jest Fundacja Od Nowa. We Wspólnocie Świętego Tymoteusza jest możliwość przeprowadzenia 
różnych eventów. Projekt jest na bieżąco aktualizowany.  
Radny Mirosław Rogiński 
Na jakim etapie jest wniosek z Zachodniego Centrum Medycznego dotyczący zakupu trzech 
urządzeń do rehabilitacji? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Czekaliśmy na zamknięcie kwartału i zobaczyć, czy sytuacja finansowa na to pozwoli. Na przyszłej 
sesji będziemy mogli powiedzieć cos więcej.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Podtopienia w okolicy działek na ul. Chodkiewicza i Legnickiej. W ty roku woda podeszła, aż 
pod altany. Na zalewowe tereny wprowadziły się dziki. Przepusty wojewódzkie na ul. Legnickiej                                 
i Chodkiewicza są drożne. Woda spływa, a problem jest w zupełnie czym innym. Obowiązki 
właścicieli ogrodów działkowych są bezsprzeczne. Wszystkie wjazdy na ul. Chodkiewicza powinny 
mieć drożność. Powinna być systematyczna dbałość o przynależne rowy do „Zorzy”. Trzeba 
rozwiązać te sprawy. Trzeba poszukać pieniędzy na oczyszczenie jednego rowu miejskiego. Trzeba 
również spowodować aby Zarząd  Dróg Powiatowych oczyścił swoje działki, a  tam gdzie są 
dzierżawione tereny, pilnować aby rowy były utrzymywane w nienagannym stanie.    
2.Nieporzadek wokół fary. Kto jest za to odpowiedzialny? Szyby w gablocie przed Farą są 
powybijane, pleksa oderwana, tekst nieczytelny. Z boku wali się siatka. Czy można coś z tym zrobić? 
Poprawiła się obsługa Fary, kiedy zajmuje się tym pani Dorota Chwałek. Turystom przekazywane 
są informacje z wielkim zaangażowaniem.    
3.Na posiedzenie komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej został zaproszony pan Białkowski 
z PUMu został poproszony przez radną, aby Plac Jana Pawła II był sprzątany częściej. Radna 
zwracała uwagę, że w centrum miasta, przy śmietnikach, gdzie nie ma altan w dalszym ciągu jest 
bałagan. 
4. Radna proponuje, aby Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawiała sprawozdanie, co zrobił w 
danym miesiącu, czym się zajmował, co można poprawić, zrobić.  Aby interpelacja pisana przez 
radnego znalazła dobre rozwiązanie.  
5.O jakim nowym tworze w sprawie melioracji mówił pan burmistrz. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak  
 Melioracja – była mowa o pieniądzach, o które wnioskowano na meliorację rowów. Była też 
kwestia parku przy basenie. Po to miał być tez fundusz związany z wodami, stąd też park przy 
basenie.  



Radna Halina Wojnicz 
Kiedy została zalana lewa strona działek, tonie było mowy jeszcze o parku wodnym. Dlaczego po 
zalaniu działek po lewej stronie, miasto nie wystąpiło d Wód Polskich o pieniądze? 
Zastępca naczelnika Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
Wniosek został złożony jednocześnie i na park przy basenie oraz na meliorację rowów, które 
znajdują się w Gubinie. To było około rok temu i w tamtym czasie został złożony taki wniosek. 
Radna Halina Wojnicz 
Jaki to jest wniosek i kiedy został złożony? Jak to będzie rozwiązane? Przewodniczący Rady 
Miejskiej powinien pilotować tą sprawę. Komisja merytoryczna też powinna zająć się tym tematem 
i sprawdzić, które rowy są nasze, które wojewódzkie, a które działkowe.  
Radny Jan Skóra 
Poziom wody w rowach jest duży. 
Zastępca naczelnika Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
Jest przygotowane pismo i mapa, na której zaznaczone są rowy i działki z właścicielami i być może 
pismo trochę zniweluje problem. Jest część rowów do utrzymania przez gminę, a część jest do 
utrzymania przez osoby z nich korzystające.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.W Żenichowie jest boisko i tereny rekreacyjne. Czy są jakieś plany odnośnie tych terenów? Można 
nie zabudowywać tego terenu, tylko zostawić jako tereny rekreacyjne włącznie z wybiegiem dla 
psów.  
2. Zostały zmieszczone oprawy lamp na wyspie pod samą kamerą. Może trzeba się zastanowić, aby 
kogoś zatrudnić do Straży Miejskiej, żeby przeglądał nagrania na bieżąco. 
Radna Krystyna Paczka 
1.Osiedle Komorów – 8 ulic jest do remontu, utwardzenia. Czy coś się zadzieje i kiedy się zadzieje?  
2.Dotacje na dzieci z Ukrainy. Ile tych dzieci w tych placówkach oświatowych jest. Jaka jest kwota 
dotacji i czy jest kwota dotacji na dziecko i ogółem na ilość dzieci i czy placówki oświatowe 
otrzymują jakieś pieniążki w związku z tymi dotacjami, na przykład na dodatki dla nauczycieli, czy 
na jakieś zakupy? 
Radna Teresa Zajkowska 
1.Mieszkańcy osiedla Barlickiego dopytują się, kiedy zostaną zrobione ich drogi. 
2.Czt o prawda, że goście z Ukrainy mają pierwszeństwo w korzystaniu z opieki zdrowotnej oraz 
w dostępie do przedszkoli i żłobków?  
Radna Krystyna Paczka 
Jeśli chodzi o dostęp do służby zdrowia, to wszyscy są traktowani na równi.  
Radna Danuta Grygorowicz 
Radna podziękowała za zrobienie ulicy Traugutta.  
Radny Jan Skóra 
Ja bym prosił bardzo tam, gdzie jest ulica Zygmunta Starego przy starej Biedronce jest kilka metrów 
kwadratowych. Tam wystarczy powiedzmy, no mały 2 m3 jakiegoś grysu ubić to, żeby zrobić 
porządek jest, bo to centrum straszy. 
 
X. Zamknięcie LI sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął LI sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.  
 
                                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                             Krzysztof Zdobylak  
 
 
Zakończono godz.13:10 
Protokołowała A.Dobras 


